

Wettbewerb
Competition
2014


CIVIS

EUROPEAN YOUNG CIVIS MEDIA PRIZE

FOR YOUNG EUROPEAN JOURNALISTS,
STUDENTS AND GRADUATES OF FILM
AND MEDIA COLLEGES



ANMELDESCHLUSS | CLOSING DATE
20. JANUAR 2014



Fotos: © CIVIS

Senden Sie uns Ihr bestes TV- oder Videoprogramm zum Thema Integration und kulturelle Vielfalt!

Der European Young CIVIS Media Prize wird als europäischer Fernseh- und Videopreis vergeben. Die Film oder Fernsehprogramme müssen in der Zeit vom 23. Januar 2013 bis 20. Januar 2014 öffentlich gesendet oder als Abschlussarbeit im Hauptstudium des jeweiligen Ausbildungsganges offiziell anerkannt worden sein. Alle gestalterischen Formen sind zulässig. Die Teilnehmerinnen bzw. Teilnehmer dürfen nicht älter als 32 Jahre alt sein.

Zum European Young CIVIS Media Prize können alle Fernsehsender in der EU und der Schweiz Beiträge einreichen. Ebenso alle Film- und Fernsehhochschulen, journalistische Schulen, Akademien und Hochschulen der Journalistik, Kommunikation und Medien.

Die festliche TV-Gala findet am 8. Mai 2014 im Auswärtigen Amt in Berlin statt. Der Preis ist dotiert.

Teilnahmebedingungen und Anmeldung zum Wettbewerb ab dem 6. Dezember 2013 unter www.civismedia.eu

Send us your best TV or video programme focussing on the issues of integration and cultural diversity!

The European Young CIVIS Media Prize is awarded as a European television and video prize. The film or tv programmes had to be publicly aired in the period from January 23, 2013 to January 20, 2014 or had to be officially accepted as part of the final works in the main course. All formats and genres are permitted. The maximum age of entrants is 32 years.

Entries for the European Young CIVIS Media Prize can be submitted by all television companies in the EU and Switzerland. They may also be submitted by all film and television colleges, journalist schools, academies and colleges of journalism, communication and media.

The festive TV gala will be presented on May 8, 2014 at the Federal Foreign Office in Berlin. The prize is endowed.

Please find the conditions of entry and the registration as of December 6, 2013 under www.civismedia.eu

